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Probability interpretations of quantum mechanics and the prediction of anomalous magnetic moment assuming an energy field existing around rigid bodies

P. K. Misraa)

Misra and Associates, 1514 Ballantrae Drive, Mississauga, Ontario L5M 3N3, Canada

The assumption of the existence of an energy field surrounding a rigid body is used to provide explanations of the probabilistic behavior of quantum particles in the physical phenomena such as interference, reflections, and refractions of light, and the spin states of the electron. The probability behavior arises from the boundary conditions under some circumstances, which lead to multiple solutions for the energy density inside the energy field of a quantum particle. Using these concepts the g factor for the spin magnetic moment of the electron in hydrogen atom is predicted to be 2.002 319 358. This compares well to its measured value of 2.002 319 304 362 2.

L'hypothèse de l'existence d'un champ d'énergie autour d'un corps rigide est utilisée pour fournir des explications sur le comportement probabiliste des particules quantiques dans les phénomènes physiques tels que les interférences, des réflexions et réfractions de la lumière, et les états de spin de l'électron. Le comportement de probabilité se pose des conditions frontières dans certaines circonstances, qui conduisent à des solutions multiples pour la densité d'énergie à l'intérieur du domaine de l'énergie d'une particule quantique. Grâce à ces concepts le facteur «g» pour le moment magnétique de spin de l'électron dans un atome d'hydrogène devrait être de 2,002319358. Cela se compare bien à sa valeur mesurée de 2,0023193043622.
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